
Informacja o Powiatowej Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

(PPP-P) w Piotrkowie Trybunalskim w łatwym do czytania tekście 

ETR (EASY TO READ) 

Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Piotrkowie 

Trybunalskim znajduje się przy ulicy Sienkiewicza 16 A. 

Szefem Poradni jest Dyrektor.  

Dyrektor zarządza Poradnią i właściwym funkcjonowaniem placówki. 

Czym zajmuje się Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w 

Piotrkowie Trybunalskim?  

Poradnia to placówka oświatowa, która bezpłatnie pomaga dzieciom, 

młodzieży, rodzicom i nauczycielom potrzebującym wsparcia.  

W Poradni pracują psycholodzy, pedagodzy, logopedzi, pracownicy 

sekretariatu i dyrekcja.  

Psycholodzy, pedagodzy, logopedzi wykonują badania psychologiczne, 

pedagogiczne i logopedyczne.  

Specjaliści prowadzą też terapie i udzielają konsultacji. 

Do zadań Poradni należy:  

1. diagnozowanie, 

2. opiniowanie, 

3. działalność terapeutyczna, 

4. prowadzenie mediacji, 

5. interwencje kryzysowe, 

6. działalność profilaktyczna, 

7. poradnictwo, 

8. konsultacje, 

9. działalność informacyjno-szkoleniowa. 

Co Poradnia może zrobić?  

1. Sprawdzanie rozwoju dzieci 

Poradnia sprawdza, jak dziecko się rozwija. Sprawdza, co dziecko umie, 

a co sprawia mu trudności. Zajmuje się również problemami w nauce. 



2. Pomoc dzieciom z trudnościami 

Poradnia pomaga dzieciom, które mają trudności w nauce lub w 

zachowaniu. Pomaga też dzieciom, które są bardzo uzdolnione, mają 

niepełnosprawność, lub problemy z komunikowaniem się. 

3. Terapia dla dzieci 

Poradnia prowadzi terapie. Pomaga dzieciom, które mają trudności 

rozwojowe lub problemy z zachowaniem. 

4. Pomoc w wyborze szkoły i pracy 

Poradnia pomaga dzieciom i młodzieży w wyborze szkoły i zawodu. 

Pomaga też nauczycielom w planowaniu nauki. 

5. Pomoc dzieciom z adaptacją 

Poradnia pomaga dzieciom, które mają trudności z przystosowaniem się 

do nowego miejsca. Może to być zmiana szkoły lub przyjazd z innego 

kraju. 

6. Pomoc dla rodziców i nauczycieli 

Poradnia pomaga rodzicom i nauczycielom dostrzec talenty i potrzeby 

dzieci. Uczy, jak je wspierać. 

7. Pomoc w zapobieganiu problemom 

Poradnia pomaga dzieciom, które mogą mieć problemy, np. z 

uzależnieniami. Pomaga także rodzinom, które mają trudności. 

8. Współpraca ze szkołami 

Poradnia współpracuje ze szkołami i pomaga rozwiązywać trudności 

dzieci w nauce. 

9. Edukacja zdrowotna 

Poradnia prowadzi zajęcia o zdrowiu, szczególnie o zdrowiu 

psychicznym. Dzieci, rodzice i nauczyciele mogą dowiedzieć się, jak 

dbać o zdrowie. 

Pomoc jest bezpłatna i można z niej skorzystać dobrowolnie. 

Do Poradni można zgłaszać uczniów/dzieci szkół, przedszkoli i żłobków 

z terenu Powiatu Piotrkowskiego.  

Poradnia przyjmuje także dzieci od urodzenia do ukończenia 18 roku życia, 

które nie chodzą do szkoły, przedszkola, żłobka, ale mieszkają na terenie 

Powiatu Piotrkowskiego. 



Informacje kontaktowe: 

Jeśli chcesz się skontaktować z naszą Poradnią możesz: 

1. możesz napisać pismo i wysłać je na adres: 

Powiatowa Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna w Piotrkowie 

Trybunalskim 

ul. Sienkiewicza 16 A 

97-300 Piotrków Trybunalski 

2. zadzwonić samodzielnie lub przy pomocy innej osoby na numer 

telefonu: 44 732 78 40, 

3. możesz wysłać e-mail na adres: poradnia@powiat-piotrkowski.pl, 

4. możesz zjawić się osobiście w sekretariacie Poradni od poniedziałku do 

piątku w godzinach 7:30 – 15:30. 

Sekretariat Poradni znajduje się na pierwszym piętrze budynku w pokoju nr 

112. 

Na stronie internetowej (Biuletyn Informacji Publicznej) 

https://poradniapiotrkow.bip.wikom.pl/ znajdują się niezbędne informacje 

dotyczące Poradni. 
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